
Gostynin, 23 grudnia 2019r 

     Pan/i 

….………………………… 

Zapraszam na XVII Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 30 grudnia 

2019r. o godz. 11.30 w Szkole Podstawowej w Białotarsku. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 
Gminy Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę nr 22/III/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 17 
grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2019 rok. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie protokołów, z poprzedniej sesji. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad Sesji.      

 

    Przewodniczący Rady Gminy

  

               Kamil Balcerzak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2018r., poz. 994, poz. 1000, 

poz. 1349, poz. 1432, 2500) pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu 

brania udziału w pracach organów gminy. 



Protokół z obrad 

XVII Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 30 grudnia 2019 roku. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt Gminy - Edmund Zieliński 

Z-ca Wójta - Paweł Goliszek 

Sekretarz Gminy - Marzena Bulińska 

Prawnik - Konrad Wypych 

Kierownik GOPS - Magdalena Dołęga 

Kierownik ref. SO - Krzysztof Czerwiński 

Kierownik ref. RG - Eliza Starczewska 

Kierownik ref. G - Monika Tyrajska 

Kierownik ref. OR - Beata Balcerzak 

Kierownik ref. Odpadami Komunalnymi - Sylwia Wasilewska 

Dyrektor GCK - Cezary Szymczak 

Dyrektor SP w Białotarsku - Paweł Pilichowicz 

Obecność radnych - wg. listy obecności. 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie sesji o godz. 11.30 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak; 

powitał stronę urzędową, Pana Wójta wraz ze wszystkimi Kierownikami i pracownikami 

różnego szczebla, Państwa Sołtysów, wszystkich Państwa Radnych, Pana Dyrektora - 

gospodarza dzisiejszego obiektu na którym mamy okazje prowadzić obrady Sesji i wszystkich 

zaproszonych gości. Stwierdzam, iż obrady są prawomocne na podstawie listy obecności  

Radnych. 

 Czy do porządku obrad mamy jakieś wnioski? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado do 

zaproponowanego porządku obrad chciałbym wnieść następujące zmiany, a mianowicie zdjąć 

z porządku obrad punkt 4 Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę nr 22/III/2018 Rady Gminy 

Gostynin z dnia 17 grudnia 2018 roku w sprawie: „Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gostynin", taka zdecydowana konieczność tych zmian nie zaistniała, w związku z tym jest 

potrzeba podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową, stąd  dzisiejsze nasze posiedzenie. 

Radni proponowany porządek obrad zaopiniowali pozytywnie - 12 głosami za. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: ogłaszam 5 minut przerwy. 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: wznowił obrady sesji. 

Radni przyjęcie porządku obrad zaopiniowali pozytywnie - 12 głosami za.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Obowiązek informacyjny RODO, 

informuję, iż na  mocy art. 20 ust.1 do ust. z 8 marca 1990r o samorządzie gminnym obrady 

Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Transmisja obrad jest dostępna w sieci internetowej, nagrania obrad są udostępniane są w 

Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Gminy Gostynin, a także na stronie Gminy. 

 

Do punktu 2-go. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Jolanta Sulma:  ja mam jedną prośbę, zgłaszałam dwie poprzednie sesje, mam taką 

interpelację prośbę dotyczącą tak jakby naprawy już zrobionego asfaltu w miejscowości 

Sieraków - Nowa Wieś i chciałabym wiedzieć, co w tym wniosku jest zrobione. 

Radna Ewa Michalska:  ja też mam do Pana Wójta prośbą dotyczącą naprawy drogi w kierunku 

Solec 20, do tej pory nie zostało to wykonane, prosiłabym aby po Nowym Roku i jeszcze na 

Babach Górnych od drogi powiatowej do naszej drogi asfaltowej ten mały kawałek, który nie 

został dokończony bardzo prosiłabym o dokończenie. 

Radny Mirosław Nowacki: ja mam taki monit, żeby coś zrobić bo wyrzucają ludzie opony przy 

oczyszczalni naszych ścieków w Lucieniu i trzeba będzie zabezpieczyć, żeby więcej tych opon 

się nie pojawiło, duża ilość już tam jest.  

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Drodzy 

Goście, niniejszym przedstawiam sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny 

tj. od  13 grudnia 2019r. do  27 grudnia 2019r. 

W okresie sprawozdawczym:     

Uczestniczyłem w ośmiu spotkaniach w Jasełkach Bożonarodzeniowych zorganizowanych w 

Szkołach Gminnych oraz zakładach pracy. 

Wydałem 4 zarządzenia Wójta: 

Lp. Nr 
zarządzenia 

Data 
wydania 

 

Treść zarządzenia 

1 159 17.12.2019r w sprawie: Zmiany uchwały Nr 22/III/2018 z 17 grudnia 2018 
roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Gostynin. 

2 160 19.12.2019r w sprawie: sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 
Zarządzeniu Nr 157 z dnia 10 grudnia 2019r. Wójta Gminy 
Gostyni n w sprawie zmiany Zarządzenia nr 154 dotyczącego 



rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej 
działkę nr 134/12 i 134/8 w Miałkówku. 

3 161 20.12.2019r w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 
rok. 

4 162 27.12.2019r w sprawie ogłoszenia konkursu na kierownicze stanowisko 

urzędnicze - Dyrektora Gminnego Zakładu Komunalnego z 

siedzibą w Solcu  

 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego  

1.  W dniu 12.12.2019 r. przeprowadzono postępowanie egzaminacyjne  dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego ze Szkoły 

Podstawowej im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r. w Emilianowie. Nauczyciel uzyskał kolejny 

stopień awansu zawodowego. 

2. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego Szkoły 

Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku oraz Szkoły Podstawowej                        

w Teodorowie ze względu na przydział godzin nauczycielom. 

3. Wydano na podstawie wniosku, który wpłynął do Urzędu Gminy Gostynin decyzje na 

dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianego pracownika. Dnia 19 grudnia 

wypłacono jednemu pracodawcy dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianego 

pracownika   w ogólnej kwocie 8.081,00 zł. Rozliczenie przesłano do Kuratorium Oświaty                                                        

w Warszawie w dniu 27 grudnia br. 

4. Przyznano pomoc zdrowotną dla nauczycieli i emerytowanych nauczycieli na kwotę                     

5.100,00 zł. 

5. Przyznano dofinansowanie doskonalenia zawodowego dla nauczycieli w kwocie                  

5.540,00 zł. 

6. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół  

z terenu Gminy Gostynin. 

 
II. W zakresie planowania przestrzennego.     
 

         Wydano 6 decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; 

rozbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; budowę naziemnego zbiornika gazu 

płynnego o pojemności V 2700l wraz z instalacją gazową; 

w miejscowościach: Bierzewice, Belno, Budy Kozickie, Gorzewo, Kazimierzów,  Rogożewek.  

         W uzgodnieniach są 53 projekty decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego; rozbudowę, przebudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego; zmianę sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek 



mieszkalny jednorodzinny; nadbudowa budynku gospodarczego – legalizacja samowoli 

budowlanej; rozbudowę budynku mieszkalno-gospodarczego ze zmianą sposobu użytkowania 

części gospodarczej na mieszkalną; zmianę sposobu użytkowania budynku gospodarczego 

na budynek mieszkalny jednorodzinny   z przebudową i rozbudową; budowę instalacji gazowej 

wraz ze zbiornikiem na gaz o pojemności do 5m3; zalesienie gruntów rolnych; zmianę sposobu 

użytkowania części budynku gospodarczego na budynek usługowy; budowę świetlicy 

wiejskiej. 

w miejscowościach: Antoninów, Bielawy (2 projekty), Bolesławów, Budy Kozickie, Budy 

Lucieńskie (2 projekty), Choinek, Gaśno (2 projekty), Gorzewo (3 projekty), Gulewo, Helenów, 

Kazimierzów (4 projekty), Klusek (6 projektów), Legarda   (2 projekty), Leśniewice, Lucień, 

Marianów Lucieński (7 projektów), Marianów Sierakowski, Mniszek, Podgórze, Rębów, 

Rumunki, Ruszków, Sierakówek (4 projekty), Skrzany, Solec, Stanisławów Skrzański, 

Stefanów, Zaborów Stary, Zwoleń (2 projekty). 

 Wydano 4 decyzje zmieniające warunki zabudowy dla inwestycji pn.: rozbudowa budynku                       

mieszkalnego jednorodzinnego; rozbudowa budynku handlowo-usługowego; posadowienie 6 

szt zbiorników naziemnych na gaz propan; legalizacja przebudowy urządzenia melioracji 

wodnej  szczegółowej – rowu; w miejscowości: Budy Kozickie, Nowa Wieś, Sieraków (2 

decyzje).  

W uzgodnieniu jest 12 projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 

inwestycji pn.:  

      budowa linii kablowej nN i złączy kablowo-pomiarowych;  

      budowa sieci elektroenergetycznej nn-0,4kV; 

      budowa linii kablowej SN, stacji SN/nn oraz linii kablowej nn wraz ze złączami; 

      budowa kablowej linii nn-0,4kV i SN-15kV, budowa kontenerowej stacji transformatorowej, 

      budowa stanowisk słupowych napowietrznej linii SN oraz budowa złączy kablowo 

pomiarowych; 

      budowa linii kablowej SN-15kV; 

      budowa przyłącza kablowego niskiego napięcia; 

      budowa kablowego przyłącza elektroenergetycznego SN-15kV oraz kontenerowej stacji 

transformatorowej 15/0,4kV; 

     przebudowa elektroenergetycznej sieci napowietrznej 15 i 0,4kV, budowa elektroenergetycznej 

sieci kablowej 15kV, słupowej stacji transformatorowej 15/0,4kV, sieci kablowej 0,4 kV ze 

złączami kablowo-pomiarowymi;  



 w miejscowości: Bierzewice (2 projekty), Gorzewo (3 projekty), Helenów, Mniszek - Skoki - 

Łokietnica, Kazimierzów, Nowa Wieś, Rogożewek (2 projekty), Solec - Budy Kozickie - 

Nagodów.   

Wydano 1 zmieniającą decyzję o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji 

pn.: przebudowa linii napowietrznej nN 0,4kV; 

w miejscowości: Wrząca.  

Wydano 3 zaświadczenia o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości: Białe (2 zaświadczenia), Zuzinów. 

Wydano 5 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Antoninów, Gorzewo, Kozice, Legarda, Marianów Sierakowski. 

III. Inwestycje 

1. Złożono wnioski o dotację w wysokości 50% wartości zadania ze środków budżetu 

Województwa Mazowieckiego w zakresie budowy i modernizacji dróg dojazdowych do 

gruntów rolnych w ramach naboru na 2020r. dla zadań: 

- Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Rębów. 

- Przebudowa drogi gminnej Skrzany – Feliksów. 

2. Złożono wnioski o pomoc finansową z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 

„Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 2020” na zadania: 

- Wykonanie instalacji centralnego ogrzewania w budynku świetlicy wiejskiej w m. Gorzewo 

- Wykonanie instalacji centralnego ogrzewania na gaz w budynku świetlicy wiejskiej w m. 

Lucień. 

- Wykonanie docieplenia budynku świetlicy wiejskiej w m. Feliksów. 

- Wykonanie docieplenia budynku świetlicy wiejskiej w m. Miałkówek. 

- Wykonanie docieplenia budynku świetlicy wiejskiej w m. Helenów. 

- Rozbudowa świetlicy wiejskiej w m. Bierzewice. 

 
IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony 

Środowiska 

1. Wydano 2  decyzje  zatwierdzające podział nieruchomości prywatnych. 

2. Wydano 1 zawiadomienie o ustaleniu numeru porządkowego na budynki. 

3. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzewa w pasie drogowym dla Mazowieckiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie, Rejon Drogowy Gostynin-Płock. 



4. Dokonano 4 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

5. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez Centralne Biuro 

Antykorupcyjne. 

6. Wydano 2 akceptacje wniosków o dofinansowanie zabiegu sterylizacji lub kastracji zwierząt 

w ramach „Programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Gostynin na rok 2019”. 

7. Wydano  3 oświadczenia o pracy w gospodarstwie rolnym. 

Zawarto akt notarialny w dniu 19.12.2019 r. dotyczący sprzedaży działki zabudowanej o nr 

ewid. 39/9 w m. Kozice na rzecz dotychczasowego najemcy. 

 

V. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1. Udział w pracach komisji jury na Festiwalu Piosenki Świątecznej Anglojęzycznej w 

Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku. 

2. Organizacja Jasełek Gminnych w Szkole Podstawowej w Lucieniu – współpraca ze 

szkołą i Kołami Gospodyń Wiejskich z Białotarska, Bud Kozickich, Dąbrówki, Halinowa, 

Huty Nowej, Legardy, Miałkówka, Skrzan, Strzałek oraz Stowarzyszenia „Nasza Gmina 

Nasza Przyszłość”.  

3. Występ Gminnego Chóru „Vox Cordis” na Jasełkach Gminnych   w Lucieniu 

4. Organizacja konkursu kulinarnego pn. „Na wigilijnym stole” na najlepszą potrawę 

wigilijną. 

5. Realizacja stażu zawodowego w ramach projektu „Włączeni Społecznie” przy 

współpracy z Europejskim Domem Spotkań – Fundacją Nowy Staw z Lublina. 

6. Prace remontowe – malarskie wewnątrz budynku. 

7. Zajęcia ZUMBY dla mieszkańców Gminy Gostynin. 

8. Zajęcia dla członków Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon i Gminnego Chóru Vox Cordis. 

VI. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony 

Cywilnej  

 Wpłynęły 33 wnioski dotyczące wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej 

Ewidencji Działalności Gospodarczej. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

 urodzeń  – 1 

 zgonów – 4 

 zameldowań na pobyt stały – 9 

 zameldowań na pobyt czasowy – 0 



 wymeldowania z pobytu stałego – 10 

 wymeldowania z pobytu czasowego – 1 

 wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 3 

 udostępnienie danych osobowych – 11 

 

dowody osobiste  

 przyjęcie wniosków dowodowych – 10 

 wydanie dowodu osobistego – 30 

 unieważnionych  dowodów – 26 

 

VII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie realizuje zadania własne Gminy i zadania 

zlecone o charakterze obowiązkowym oraz inne zlecone Gminie w oparciu o ustawę, bądź 

inne przepisy mające na celu ochronę poziomu życia osób i rodzin. Na  realizację tych zadań                 

w miesiącu grudniu zostało łącznie wydane: 1 521 627,11zł. 

Ośrodek prowadząc swoją działalność podejmuje określone w ustawie procedury wobec osób 

zgłaszających się o pomoc takie jak: przeprowadzenie  wywiadu środowiskowego w miejscu 

zamieszkania klienta, dokonuje weryfikacji  środowiska osób już korzystających z pomocy. 

Osobom, które spełniają  określone kryterium dochodowe, wydawane są decyzje 

administracyjne z zakresu zadań pomocy społecznej, a także z zakresu świadczeń rodzinnych, 

funduszu alimentacyjnego, świadczeń wychowawczych oraz jednorazowego świadczenia „za 

życiem”. 

Od 01 stycznia 2019 roku na mocy zarządzenia nr 108/2018 Wójta Gminy Gostynin 

przekazane zostało Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej zadanie z zakresu 

administracji rządowej  dotyczące realizacji Karty Dużej Rodziny. W miesiącu grudniu przyjęto 

2 wnioski. Przyznano 6 karty tradycyjnych, 3 elektroniczne. Łącznie od 01 stycznia 2019r. 

przyznano i wydano 285 tradycyjnych, 91 karty elektroniczne.  

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej otrzymał podziękowania za udział w realizacji XIX 

programu „Świąteczna Paczka”. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej współpracuje z NS KONSULTING Sp. z o. o. w ramach 

projektu „Z myślą o rodzinie”  organizujących kursy dla osób bezrobotnych, biernych 

zawodowo, uczących się. Zakończono szkolenia kolejnych grup. Trwają przygotowania do 

wdrożenia  i realizacji kolejnych projektu. Dzięki współpracy z NS KONSULTING Ośrodek po 

zakończeniu szkolenia pozyskuje stażystów, dla których jest to możliwość zdobycia 

doświadczenia zawodowego. 

Na terenie Ośrodka odbywają się organizowane przez Europejską Fundację na rzecz Osób 



Potrzebujących EFOP indywidualne konsultacje pedagogiczne  w ramach programu Świadomi 

Rodzice – Szczęśliwe Dzieci”. 

W miesiącu grudniu przyjęto 5 zgłoszeń w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

Wydano 5 decyzji.  Przyjęto 38 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 

38decyzji. Przyjęto 33 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego na żywność oraz 

wydano 33 decyzji. Przyjęto 2 zgłoszeń  o pomoc w formie zasiłku stałego. Przeprowadzono 

weryfikację 4 zasiłków stałych. Udzielono 5 porad prawnych. Wydano 8 wniosków ze 

skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o  niepełnosprawności. 

Wysłano 3 pisma do policji. Wydano 2 zaświadczenia o korzystaniu z pomocy społecznej.                    

Odbyło się 1 spotkanie zespołu interdyscyplinarnego związanego z procedurą niebieskiej 

karty. Odbyło się 8 spotkań grup roboczych związanej z procedurą niebieskiej karty. Procedurą 

niebieskiej karty objęto 7 rodziny. 

Podjęto 2 interwencje w godzinach wieczornych związanych z zagrożeniem życia i dobra 

małoletnich dzieci. 

Natomiast z zakresu świadczeń rodzinnych w miesiącu grudniu przyjęto 22 wnioski na nowy 

okres zasiłkowy. Wydano 44 decyzje na nowy okres zasiłkowy. Wystawiono 44 zaświadczenia. 

Wypłacono zasiłki pielęgnacyjne dla 300 osób, świadczenia rodzicielskie dla 29 osób, 

świadczenia pielęgnacyjne dla 50 osób. Jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dziecka 

dla 4 osób, zasiłek dla opiekuna dla 1 osoby.  Specjalny zasiłek opiekuńczy dla 21 osób. 

Wypłacono łącznie 343 778,66zł. 

W miesiącu grudniu z funduszu alimentacyjnego korzystało 105 osób. Wypłacono 42 570,00zł. 

Wpłynęło 1 wniosek na nowy okres zasiłkowy. Wydano 1 decyzje. Wysłano 4 wezwania o 

przeprowadzenia wywiadu alimentacyjnego. Przeprowadzono 9 wywiadów alimentacyjnych. 

Wysłano do komornika sądowego 2 wnioski o przyłączenie się do postępowania 

egzekucyjnego, wysłano 2 wnioski o podjęcie działań wobec dłużników alimentacyjnych do 

organów zewnętrznych. 

Realizacja Programu Rodzina 500+: Łącznie wpłynęło 1 429 wniosków, w grudniu złożono w 

formie papierowej 7 wniosków i 3 w elektronicznej. Wypłacono świadczenia wychowawcze na 

łączną kwotę 1 035 243,40zł. 

Realizacja Programu Dobry Start (300+): Przyjęto i rozpatrzono łącznie 1064 wnioski. 

Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania            

i informacje. 

 

 

 

 



VIII. W zakresie Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o. o. 
 
I. Realizacja zadań: 

1. Remonty dróg gminnych gruntowych i utwardzonych asfaltem w ramach bieżącego 

utrzymania: Zieleniec, Budy Lucieńskie, Miałkówek,  

2. Remonty dróg gminnych w ramach Funduszy Sołeckich: Bolesławów,  

3. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

4. Odbiór odpadów segregowanych od mieszkańców Gminy Gostynin, 

 

II. Eksploatacja sieci wodociągowo – kanalizacyjnych: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, 

Skrzany, Rębów, Miałkówek,   

4. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

6 listopada 2019r. podpisałem umowę na  dostawę energii elektrycznej dla oświetlenia 

drogowego na lata 2020-2021 z firmą Energa Obrót Spółka Akcyjna w Gdańsku, cena brutto 

za 1kW wynosi 0,3991zł. Jest to cena, którą wspominałem Państwu we wcześniejszych 

sprawozdaniach, prawie 40% wyższa w stosunku do obowiązującej w roku 2019. 

6 listopada 2019r. podpisałem umowę na dostawę energii elektrycznej do obiektów Gminy 

Gostynin w tym szkół na lata 2020-2021 z firmą Obrót Spółka Akcyjna z Warszawy za cenę 

brutto 0,4232 za kWH r również jest znaczący wzrost. 

18 grudnia podpisałem umowę na świadczenie usługi oświetlenia dróg i innych otwartych 

terenów publicznych na terenie Gminy Gostynin na lata 2020-2021. Stawka za użytkowanie i 

utrzymanie urządzeń oświetleniowych wynosi brutto 24,35zł. w przeliczeniu na punkt świetlny 

miesięczny. W ramach tej umowy wykonawca podniesie standardy oświetlenia poprzez 

wymianę 64 opraw na oprawy ledowe, oraz obsługę 10 szt. dekoracji świątecznych, oraz 

zwiększenie ilości punktów świetlnych o 37 szt. 

18 grudnia 2019r. podpisałem umowę na dostawę oleju opałowego lekkiego dla szkół, 

budynków gminnych i jednostki samorządowej na rok 2020, cena za 1m 3  na dzień składania 

ofert wynosi 3056,14zł.  

Tytułem uzupełnienia chciałem Państwa poinformować, że trwa postępowanie rozstrzygające, 

jeśli chodzi o przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Gostynin od nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjnych, sygnalizowałem Państwu na Sesji 

Nadzwyczajnej, że wpłynęły 2 oferty do tego przetargu, różniące się o 500tyś. zł. kwotą brutto 

na rok 2020, oferent tańszy został wezwany do uzupełnienia dokumentacji i do dnia 

dzisiejszego, na moment wyjazdu na Sesję uzupełnienia nie wpłynęły, dlatego nie jestem 

Państwu w stanie powiedzieć i rozstrzygnąć którą ofertę wybierzemy, myślę że to się stanie 

do końca dzisiejszego dnia, albo w dniu jutrzejszym, ewentualnie 2 stycznia dokonamy wyboru 

oferty, zostanie to publicznie ogłoszone, będzie trwała procedura odwoławcza, z takich 

naszych wyliczeń wstępnych jesteśmy w stanie najwcześniej podpisać umowę z tym 



oferentem tańszym 14 stycznia, stąd jest apel do Państwa Radnych, Sołtysów o przekazanie 

informacji w teren, oczywiście w dniu rozstrzygnięcia tego przetargu my taką informację też 

zamieścimy na stronie, ale przed rozstrzygnięciem takiej informacji nie chciałem zamieszczać, 

że czeka nas dwutygodniowe, może lekko więcej niż dwutygodniowe opóźnienie w odbiorze 

odpadów komunalnych w m-cu styczniu, nie mniej jednak całe świadczenie do końca stycznia 

na terenie gminy zostanie wykonane, do 31 stycznia, dlatego proszę o cierpliwość, że w dniu 

2-3 stycznia takich odbiorów jeszcze nie będzie w związku z tym, że przetarg na to zadanie 

jest  nie rozstrzygnięty. Jakie będą dalsze losy tego postępowania trudno mi jest w tej chwili 

przewidzieć, bo wiadomo że każda firma ma możliwość odwołania i na to nie mamy wpływu, 

w zależności jak potoczą się procedury odwoławcze, podejmiemy stosowne działania mające 

na celu zabezpieczenie mieszkańców Gminy Gostynin przed brakiem odbioru w m-cu styczniu, 

on będzie opóźniony ale on nastąpi na pewno do końca stycznia, gdyby nawet nie udało nam 

się do 14 stycznia związać z ofertą, konkretnym wyłonionym oferentem dokonamy wyboru 

zastępczego na m-c styczeń. 

 

Do punktu 4-go. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2019 rok. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tą uchwałę zmieniającą Uchwałę Budżetową 

omawiałem dosyć szczegółowo na Komisji Budżetowej, jeżeli jest taka potrzeba to pokrótce 

omówię. 

W Uchwale Budżetowej na rok 2019 wprowadzamy następujące zmiany; zwiększamy dochody 

budżetu o kwotę 459.220,49zł. i po stronie dochodowej  zmniejszamy jednocześnie dochody 

budżetu o kwotę 17.900,00zł. Po tych zmianach plan dochodów budżetu Gminy Gostynin na 

rok 2019 wynosie 53.043.061,78zł. Dochody bieżące zwiększamy o kwotę 447.820,49zł. 

szczegółowo omówię w dalszej treści, zmniejszamy o kwotę 17900,00zł. dochody bieżące po 

zmianach wynoszą 52.541.225,04zł. tutaj jesteśmy cały czas zgodni z ustawą o finansach 

publicznych, że dochody bieżące budżetu Gminy Gostynin przewyższają wydatki tj. zgodne z 

ustawą o finansach publicznych, w tym zakresie jesteśmy zgodni z prawem. Dochody 

majątkowe zwiększamy o kwotę 11400.00zł. i dochody majątkowe po zmianach wynoszą 

501.836,74zł. Plan wydatków w związku z tymi dochodami po stronie wydatkowej mają kwoty 

odzwierciedlenie i tak zwiększamy wydatki o kwotę 576.237,76zł.,a jednocześnie zmniejszamy 

w niektórych rozdziałach o kwotę  134.917,27zł. co po tych wszystkich zmianach planów 

wydatków budżetu Gminy wynosi 57.053.164,83zł. 

W dziale Gospodarka mieszkaniowa zwiększamy dochody w wysokości 19.155,00zł to są 

wpływy z najmu i dzierżawy składników majątkowych Skarbu Państwa, oraz 42,00zł z tytułu 

wpływów z pozostałych odsetek od dzierżawy komunalnej, co daje łączną kwotę zwiększenia 

19.197,00zł. 

W dziale 750 Administracja publiczna dokonujemy zwiększenia dochodów o kwotę 1853,00zł. 

jest to decyzja Wojewody Mazowieckiego  i ponadto 15.642,03zł. to są nadpłacone składki 

ZUS w poprzednich okresach rozliczeniowych, daje to nam łączną kwotę zwiększenia w dziale 

750 - o kwotę 17.495,03zł. 

W dziale 751 tutaj niewielka kwota zwiększenia planu dochodów uzupełniających z tytułu 

wyborów do Sejmu i Senatu o kwotę 500,00zł. 

W dziale 756 i tutaj są znaczące wpływy dochodów z tytułu podatku rolnego, leśnego, od 

czynności cywilno-prawnych, podatków i opłat lokalnych, od osób prawnych i osób fizycznych, 

w dziale 756 tj. 234.000,00zł z tytułu wpływów z podatku od nieruchomości z tytuły wpływów 

z podatku od nieruchomości, 6.000,00zł. z tytułu wpływów z podatku leśnego i 600,00zł 

podatku od środków transportowych, jednocześnie zmniejszamy dochody o kwotę 9.900,00zł. 

z tytułu wpływów z podatku od działalności gospodarczej osób fizycznych opłacanego w formie 



karty podatkowej, zanotowaliśmy mniejsze wpłaty niż planowaliśmy na początku, gdy budżet 

podejmowaliśmy. 

Dział 756 rozdział 75616  to są też wpływy z podatku rolnego, leśnego, spadku i darowizn, ale 

dotyczące osób fizycznych; 

- 28.000,00zł. z podatku od nieruchomości, 

- 11.500,00 zł. z podatku rolnego, 

- 2.100,00zł. z podatku od środków transportowych, 

- 5.000,00zł z podatku od spadku i darowizn, 

- 21.000,00zł. z podatku od czynności cywilnoprawnych, 

- 2.700,00zł. z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty komorniczej 

- 950,00zł z tytułu wpływów z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat. 

Dział 756 rozdział 75618 to są wpływy opłat stanowiących dochody jednostek samorządu 

terytorialnego na podstawie ustaw, to są kwoty: 

- 2.022,00zł. z tytułu opłaty eksploatacyjnej 

- 11,60zł. z tytułu kosztów egzekucyjnych opłaty komorniczej 

- 101,40zł. z tytułu wpływów z pozostałych odsetek od opłaty komorniczej.  

Łącznie w dziale756 to są zwiększenia na kwotę 313.985,00zł., zmniejszenia o kwotę 

9.900,00zł. co daje w bilansie łącznych zmian, zwiększenie w dziale 756 po stronie 

dochodowej o kwotę 304.085,00zł. 

W dziale 758 tj. kwota 1.900,00zł. - wpływy odsetek kapitalizacji odsetek na rachunkach 

bankowych 1.900.00zł.  

W dziale 801 Oświata i wychowanie, w dziale 801 rozdział 80101 tj. zwiększenie planów 

dochodów bieżących o kwotę 6.697,15zł. to są wpływy z innych pozostałych gmin i Miasta 

Gostynina na mocy porozumienia finansujemy koszty zwolnienia z obowiązku świadczenia 

pracy z zachowaniem prawa do wynagrodzenia nauczyciela zatrudnionego w SP w Zwoleniu, 

a pełniącego funkcje Przewodniczącego Międzyzakładowej Komisji Pracowników i 

Wychowania NSZZ "Solidarność" w Gostyninie na mocy Porozumienia zawartego w dniu 25 

kwietnia 2019r. 

W tym samym dziale zwiększenie o kwotę 64.248,40zł. są to wpływy poszczególnych gmin 

sąsiednich, m.in. Gminy Duninów, Łąck, Pacyna, Miasto Gostynin gdzie dzieci z terenu tych 

Gmin uczęszczają do naszych przedszkoli i punktów przedszkolnych w SP w Emilianowie, 

Lucieniu, Teodorowie, Zwoleniu i w Sokołowie zamieszkując na terenie innych gmin, te gminy 

są zobowiązane pokrywać cześć kosztów utrzymania tych przedszkoli w szkołach i z kolei na 

obrót będzie to miało odzwierciedlenie nasze zobowiązanie wobec przede wszystkim Gminy 

Miasta Gostynina, ale i też Gminy Łąck, Gminy Płock,  Gminy Kutno, gdzie z kolei nasze dzieci 

zamieszkałe na terenie naszej Gminy, uczęszczają do Przedszkoli i Oddziałów 

Przedszkolnych na terenie innych Gmin i my z kolei  też jesteśmy zobligowani do pokrywania 

tych kosztów. Te koszty, które mamy po stronie dochodowej niestety są dużo, dużo mniejsze, 

niż te które my jesteśmy zobowiązani zapłacić wobec Gmin, gdzie nasze dzieci uczęszczają 

do Gmin sąsiednich, jest to zdecydowanie większa skala po naszej stronie. 

W tym samym dziale Stołówki szkolone i przedszkolne zwiększenie planu dochodów o kwotę 

21.000,00zł. to są wpłaty za obiady, gdzie wśród tych dzieci które nie są objęte Rządowym 

programem dożywiania, rodzice wpłacają za te dzieci, wykupują obiady, są to wpłaty na rzecz 

Gminy z tytułu zabezpieczenia dzieciom posiłku, cieszy się to dużym zainteresowaniem, 

bardziej potwierdza sensowność powołania tych dwóch stołówek szkolnych w miejscowości 

Białotarsk i Lucień, które gotują dla pozostałych szkół z terenu naszej Gminy. Dzieci z terenu 

naszej Gminy mają zapewniony jakość posiłków we wszystkich szkołach. 

W dziale 852 jest to też decyzja Wojewody Mazowieckiego o kolejne dotacje celowe i pomoc 

w naturze, są to niewielkie kwoty, łącznie w dziale 852 tj. zwiększenie 2.753,79zł., 

zmniejszenie o 8.000,00zł., bilans zmian 5.246,21zł. zmniejszenia po stronie dochodowej. 



Jeśli generalnie chodzi o całość strony dochodowej i dokonanie zwiększenia dochodów 

bieżących o kwotę 447.820,49zł., w tytułach, które wcześniej przytaczałem, zmniejszenia 

dochodów bieżących o 17.900,00zł.,  co daje w bilansie zmian zwiększenie dochodów 

bieżących o  kwotę 429.920,49zł. Wspomniane wcześniej dochody majątkowe tj. kwota 

11.400, 00zł. w związku ze sprzedażą zabudowaniem nieruchomości w miejscowości Kozice 

działka 39/9 o pow. 0,0619 ha. Łączny bilans jeśli chodzi o  zmiany dochodów budżetu to 

zwiększenia 459.220,49zł., uwzględniając dochody bieżące i majątkowe,  zmniejszenia 

dochodów 17.900,00zł.  co daje bilans zmian po stronie dochodowej 441.320,49zł. Te 

wszystkie środki po stronie dochodowej mają odzwierciedlenie po stronie wydatkowej 

porządkujące, gdzie pojawiały nam się pewne sygnały o oficjalnych niedoborach, zostały one 

z tych dochodów bieżących uzupełnione, żeby wykonanie budżetu było nie narażone na  jakieś 

niedobory. Jest to uchwała porządkująca cały budżet roku 2019 łącznie kwota zwiększeń 

wydatków  budżetu 2019 roku tj. 576.237,76zł., zmniejszenia wydatków 134.917,27zł.,  co daje 

kwotę bilans zmian po stronie wydatkowej 441.320,49zł. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe 

jest jedna zmiana, macie Państwo w materiałach załącznik inwestycyjny do uchwały 

budżetowej, jest tylko jedna zmiana, przebudowa drogi w miejscowości Halinów, gdzie 

zwiększamy o kwotę  9.150,00zł. na zadania przebudowa drogi gminnej w miejscowości 

Halinów, gdzie przy poprzedniej uchwale  zmieniającej budżet zdejmowaliśmy pewna kwotę i 

została za duża kwota zdjęta stąd trzeba było o tą kwotę uzupełnić dzisiejszym aby inwestycje 

móc na koniec rozliczyć.  

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak: czy ktoś ma jakieś  zapytania do tej uchwały 

budżetowej?  

- opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za co stanowi załącznik do protokołu 

Zaproponowany projekt uchwały został przyjęty – 12 głosami za i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Pani Radna Jolanta Sulma naprawa asfaltu w miejscowości 

Sieraków - Nawa Wieś, tam są dwa odcinki, jeden jest jeszcze w gwarancji i firma która to 

wykonywała to naprawi w ramach gwarancji, natomiast drugi odcinek, który nie jest już na 

gwarancji łatamy dziury z naszym Zakładem Komunalnym i jest to zrobione w tej chwili. 

 Radna Jolanta Sulma: a który odcinek jest na gwarancji: 

Kierownik ref. RG Eliza Starczewska: ten, który był w 2016r. to jest odcinek na gwarancji. Jest 

jeszcze jeden ubytek, który zostanie naprawiony. 

Pani Radna Ewa Michalska: Pani prosiła już wcześniej o naprawę w kierunku Solca nr 20 i 

naprawę drogi w Babach Górnych to też będzie na początku roku jeśli warunki pogodowe 

pozwolą to zrobimy. 



Pan Radny Mirosław Nowacki: mówił o wyrzucaniu opon przy oczyszczalni w Lucieniu, nie 

znam tematu, ale przyjrzymy się temu tematowi i chciałbym pojechać, zobaczyć o co chodzi 

dokładnie, być może coś tam trzeba zabezpieczyć. 

Radny Mirosław Nowacki: trzeba to ogarnąć, sprzątnąć żeby więcej ich się nie pojawiło. 

Do punktu 6-go. 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak; mamy do przyjęcia protokół z sesji 

przedostatniej XV i ostatniej XVI, czy do tych protokołów mają Państwo Radni jakieś wnioski, 

bądź zapytania, propozycje zmian? Będziemy głosować oddzielnie nad jednym i drugim 

protokołem, w pierwszej kolejności będziemy przyjmować protokół z XV Sesji Rady Gminy. 

głosowanie: 

Protokół z XV Sesji przyjęli pozytywnie – 12 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: teraz głosujemy nad protokołem z 

XVI Sesji Rady Gminy Gostynin; 

Głosowanie 

Protokół z XVI Sesji przyjęli pozytywnie 12 głosami za, co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni 

Goście zbliża się koniec roku 2019, ja w tym miejscu chciałbym bardzo serdecznie 

podziękować Państwu Radnym wszystkim za wasze zaangażowanie, za służenie radą, za 

dyskusje nad zadaniami, które podejmowaliśmy, większości spraw dochodziliśmy do jakiegoś 

rozwiązania sensownego, którego z myślą z pożytkiem dla naszych mieszkańców. Słowa 

podziękowania kieruje też do swojego Zastępcy, wszystkich Kierowników referatu, Pani 

Sekretarz, wszyscy którzy, każdy na swoim odcinku swoje zadania wypełnia, razem to tworzy 

ten efekt końcowy i możemy powiedzieć, że ten budżet roku 2019 zamykamy, zamykamy go 

z dobrym rezultatem tak jak wspomniałem wcześniej, nie musieliśmy posiłkować się żadnym 

kredytem, wszystkie należności, zobowiązania nasze praktycznie uregulujemy zgodnie z 

terminem, nic zaległego nam nie pozostanie, jest to kolejny rok w którym udało nam się rok 

zamknąć bez posiłkowania się kredytem. W roku 2020 czekają nas nowe zadania, nowe 

wyzwania, budżet na rok 2020 Państwo już uchwalili na wcześniejszej sesji, zadania są bardzo 

ambitne, oczywiście dołożymy wszelkich starań z naszym zespołem jeśli chodzi o nasz Urząd, 

aby te zadania wszystkie wykonać i na przestrzeni roku wykonać kolejne nowe zadania, w 

miarę jak nam możliwości finansowe będą pozwalały. Słowa podziękowania i ukłony kieruję 

do Państwa Sołtysów za Wasze przełożenie w teren, ja wiem że to jest pierwszy kontakt z 

mieszkańcem to Wy zbieracie te niedobre sygnały, gdzie jest jakieś rozczarowanie, 

niezadowolenie to Was dotyka i za to Was mogę przeprosić, ale ja Wan bardzo serdecznie 

dziękuję, że to przyjmujecie i razem próbujemy to jakoś łagodzić i jak jest problem w terenie 

większy to proszę do mnie, do Z-cy, Pani Sekretarz, będziemy próbowali te wszystkie 

problemy rozwiązywać, ale wiem, że na bieżąco na co dzień będziecie się z tym stykać, czeka 

nas potężne wyzwanie  jeśli chodzi o nową gospodarkę odpadami komunalnymi, liczyłem że 

uda nam się  do końca roku  taką umowę już podpisać i sylwestra spędzić spokojnie z umową 



i z wiadomym wykonawcą, nie udało się z różnych przyczyn, to co wspomniałem wcześniej w 

sprawozdaniu prośba jest taka, żebyście Państwo uzbrajali cierpliwość mieszkańców i 

uspakajali, jest to okres zimowy, myślę że jesteśmy w stanie 2-2.5 tygodnia wytrzymać, ten 

odbiór będzie opóźniony, on będzie tylko opóźniony. Apel jest taki, wcześniej zgłaszałem żeby 

te zobowiązania wobec ZRGP przekazywać mieszkańcom, że  muszą być uregulowane, to są 

zobowiązania które mieszkańcy na siebie wzięli, nie uniknie się tego, a chciałbym uniknąć  

takiego ostatecznego rozliczenia ewentualnie ze ZGRP, aby Gmina nie musiała  potem na 

swoje barki wziąć uregulowanie tego  zobowiązania wobec wykonawcy, bo jeszcze wykonania 

u nas się jeszcze praktycznie skończyły, ale faktury spłyną dopiero za grudzień w m-cu 

styczniu, Związek musi mieć z czego płacić. Nasz system ruszy lada moment, tak jak 

wspomniałem w sprawozdaniu, czy jutro, czy ewentualnie w środę dokonamy wyboru oferty i 

dalej ta procedura będzie trwała, sprawa deklaracji też się pojawi lada moment, już Pani 

Kierownik z większością z Państwa kontaktowała się, 7 stycznia będziemy mieli gotowe 

wydruki deklaracji, fizycznie papierowe, które będziemy chcieli jak najszybciej w teren by 

mieszkańcy mogli jak najszybciej te deklaracje do nas z powrotem złożyć, czy to w 

sekretariacie Urzędu Gminy, czy w referacie Gospodarki Odpadami Komunalnymi w budynku 

na parterze, gdzie urzęduje GOPS.  Jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję wszystkim za  

współpracę, za cały ten rok 2019, oby ten 2020 rok nie był trudniejszym, a dołożymy wszelkich 

starań żeby łatwiej było nam przez ten 2020 rok zwiększyć z zadaniami i  Gospodarką 

Odpadami Komunalnymi uda nam się uspokoić, ogarnąć. Dla Państwa Radnych 

przygotowaliśmy drobne upominki na koniec roku, za chwilę wręczą Pani Sekretarz i Pani 

Beata. Państwa Sołtysów gdzie również doceniam Waszą pracę, mamy zarezerwowane na 

31 stycznia Forum Sołtysów, spotkamy się w Leśnym Dworze. 

Sołtys: ja proszę o dokończenie przystanków, bo jeden jest, a Powiat już uzupełni, czy to dalej 

można byłby to rozbudować, a są jeszcze potrzebne dwa i żeby uruchomić w tej trasie 

przejazd. 

Radny Marek Solarski: jutro będzie stawiany, a Powiat musi jeden postawić  

Sołtys: ja chciałem się zapytać jak daleko się posunęły nasze sprawy odnośnie dogadania się 

z Nadleśnictwem co do poszerzenia drogi, myślę że to zostało w martwym punkcie. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: nic nie zostało w martwym puncie bo 7 stycznia mamy 

w planach spotkanie z Nadleśniczym. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: ja chciałbym Państwu Radnym podziękować, podjęliście bardzo 

dużo i same mądre decyzje, ale za 2 chciałem bardzo podziękować, tj. za przekształcenie 

Zakładu Komunalnego Spółka z o.o w Zakład który będzie Jednostką Samorządowo-

Budżetową na tym z wyliczeń wynika, że rocznie kilkaset tysięcy Gmina będzie mogła 

zaoszczędzić, nie mówiąc już o tym, że przy inwestycjach wodno-kanalizacyjnych będziemy 

mogli uzyskać zwrot z vatu, który nie będzie musiał być odprowadzony do Urzędu 

Skarbowego, tj. 23% od każdej inwestycji, są to bardzo duże kwoty rocznie. Drugą bardzo 

ważną decyzją, którą Państwo podjęliście w moim rozumieniu jest to, że pozwoliliście Wójtowi 

zrobić nowy projekt na budowę Urzędu Gminy, tz. taki budynek będzie, który jest nam 

potrzebny o pow. ok 1500 m 2 nie 2500 m 2  tak jak było planowane, na samej budowie Gmina 

zaoszczędzi ok 6-7 mln. zł. nie mówiąc już o kosztach eksploatacji. Bardzo dziękuję za 

akceptacje tych moich wniosków, dziękuję Panu Wójtowi i wszystkim Radnym - dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: ja mam jeszcze jeden taki wniosek, 

mianowicie Radni zgłaszają problem, podjętej przez nas stawki za odpady komunalne i proszą 

o to, ponieważ na pierwszym odstrzale są Sołtysi, później Radni, dopiero Urząd i proszą o 

spotkania w terenie, jeśli chodzi o Urząd, aby robić spotkania z mieszkańcami, informować ich 

szczegółowo dlaczego taka stawka, z czego ona wynika, my to rozumiemy doskonale, 



natomiast takie spotkania w centralnych punktach naszej Gminy powinno kilka być, powinno 

zebrać kilka wiosek i zaprosić mieszkańców, aby  wyjaśnić im ten problem i zgłaszam ten 

problem i mam nadzieję że na początku stycznia ruszymy z taką informacją. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: oczywiście, ja mam też taka pełną wiedzę, że taka 

potrzeba jest w terenie, więc nie sposób żebyśmy w każdym sołectwie zrobili zebranie bo to 

będzie 56 zebrań, we wszystkich szkołach na pewno będą takie spotkania, bo to najlepsze są 

miejsca gdzie do takiej szkoły zaprosimy 4-5 sołectw, postaramy się jeszcze w większych 

jednostkach OSP, z Panią Kierownik przymierzaliśmy 12-15 spotkań takich w terenie Gminy 

zrobimy, gdzie też Panie w referacie przygotowują bardzo kolorową ulotkę, w której do 

poszczególnych frakcji jest dokładnie opisane co można, czego nie można wrzucić i z taka 

informacją na pewno i stawki i kosztów ruszymy, ale tak jak powiedziałem, nie ruszaliśmy do 

tej pory dlatego, że nie mamy rozstrzygniętego przetargu, bo nie wiemy co jeszcze z tym 

przetargiem może wyjść, na pewno ruszymy jak wszystko będzie gotowe. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: ja również chciałbym złożyć 

wszystkim Państwo tu obecnym podziękowania za współpracę całoroczną, za to że każdy stoi 

na swoim stanowisku i działa na rzecz naszego Samorządu, niezależnie od tego w którym 

położeniu jest, czy po stronie Państwa Sołtysów, po stronie mieszkańców, czy po stronie 

Urzędu, dziękuję Wam bardzo za tą współpracę, a w związku z tym, że jutro o północy przywita 

nas Nowy 2020 Rok to życzę wszystkim Państwu wszystkiego dobrego, dużo zdrowia, radości 

i tak udanej współpracy na tak dobrym poziomie w roku przyszłym - dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: chciałem podziękować Panu Dyrektorowi Pawłowi 

Pilichowiczowi za udostępnienie tej sali, tego miejsca i wspólnie z Panem Dyrektorem  

chciałbym wszystkich Państwa zaprosić na obiad. 

 

Do punktu 8-go. 

Zakończenie obrad sesji. Zakończono o godz. 12.55.  

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak podziękował Radnym, Wójtowi Gminy, Z-cy 

Wójta Gminy, Sekretarzowi Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w 

obradach XVII Sesji Rady Gminy i zamknął je. Dziękuję bardzo. 
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